



中文核心期刊 中国科技论文统计源期刊 中国科学引文数据库来源期刊
中文科技期刊数据库 中国学术期刊(光盘版)收录期刊
美国《剑桥科学文摘》美国《乌利希期刊指南》 RCCSE中国核心学术期刊
英国《科学文摘》收录期刊

ISSN 1002-0640

CN 14-1138/TJ

火力与指挥控制

FIRE CONTROL & COMMAND CONTROL

2012.5

第37卷 VOL37
第5期 No.5



ISSN 1002-0640



火力与指挥控制研究会主办

万方数据

火力与指挥控制

HUOLI YU ZHIHUI KONGZHI

第 37 卷 第 5 期 (总第 206 期) 月刊 1976 年创刊 国内外公开发行

目 次

综 述	
分布式约束优化问题及其求解算法	
..... 雷兴明, 邢昌凤, 吴 玲 (1)	
理论研究	
效能指数的机载火控雷达研制费用估算模型	
..... 张 蕾, 张喜斌, 张天明 (6)	
分布式 UDDI 的数据一致性优化模型 张燕琴 (10)
元任务插入的多星成像侦察任务聚类启发式算法 徐培德, 王建江, 许诺拉 (14)
改进的组网雷达目标跟踪数据关联算法 田 健, 李修和, 贺 平 (20)
不同攻角下 AUV 回收过程中的水动力规律 潘 光, 王 培, 杜晓旭 (24)
潜艇对声纳浮标阵定位及规避策略 张林琳, 杨日杰, 高学强 (27)
模糊评价的雷达抗干扰能力分析 肖爱明, 周国辉, 陈 璇, 等 (31)
工程实践	
水下武器仿真系统的可组合性 由延军, 康凤举, 韩 翊 (35)
ADC 模型的高空滑翔 UAV 作战效能分析 朱信尧, 宋保维, 毛昭勇 (40)
雷达干扰效能评估指标体系的构建方法 徐 跃, 丁亚非, 张志良, 等 (44)
精确制导弹药的作战效能分析 姜广顺, 杨召甫, 吴千秋 (48)
基于灰色理论的电子系统状态预测方法 姚云峰, 冯玉光, 于 磊, 等 (52)
不平衡数据的软件缺陷预测方法 常瑞花, 慕晓冬, 宋国军, 等 (56)
一种新的雷达抗干扰技术 韩晓玲, 姜秋喜 (60)
贝叶斯网络下考虑攻击企图的目标威胁评估 姚跃亭, 赵建军, 万 宇 (63)
方位偏差在多方位——初距法解算目标运动中的应用 黄文斌, 于雪泳 (68)
基于分段连续推力的中途修正方法 晁 宁, 李言俊 (71)
基于本体的消防应急决策模型 李 琰, 谢红薇 (77)
基于 L-M 算法改进 BP 网络的信息对抗能力评估 崔功杰, 王国宏, 刘振献 (81)
电子对抗下防空兵器对空袭目标的杀伤概率计算 周哲帅, 邵国培, 何 俊, 等 (85)
高速旋转弹位置与姿态测量数据分析方法 牛春峰, 刘世平, 王中原 (89)
战时野战通信装备随机备件优化方法 李文元, 张勇军, 聂少涛, 等 (93)
工程实践	
屏蔽数据在新型截尾样本下系统的可靠性分析 顾 昕, 师义民, 谭 伟 (97)
基于区间数的第 4 代战斗机空战效能评估 龚胜利, 徐浩军, 苏 晨, 等 (102)
装甲装备周转备件需求最优组合预测 孟祥辉, 徐宗昌 (106)
C2 组织效能测度的设计与应用 于 鸣, 修保新, 黄金才 (110)
混合遗传算法在大型运输机装载问题中的运用 张 兵, 王 琰, 林嘉豪, 等 (115)
基于代理模型的卫星系统仿真优化平台 陈墨果, 刘晓路, 荆显荣, 等 (120)
有人机—无人机群协同空战目标分配算法 刘万俊, 傅裕松, 翁兴伟 (124)
新型空间绳系机器人逼近动力学建模及控制 孟中杰, 黄攀峰, 闫 杰 (128)
基于遗传算法的无人机航迹规划代价函数 杨 楠, 张 健, 朱 凡, 等 (132)
空战拦截攻击自主优化瞄准控制方法 隋永华, 郭 雷, 俞立新, 等 (136)
基于 Vague 集的 TOPSIS 法求解目标优先级 董 俊, 单甘霖 (140)
区间数与灰决策的作战效能评估模型 李 卉, 郭立红 (144)
近距引导战斗机自动攻击控制律实现 陈中起, 张 斌, 杜永伟, 等 (148)
JTIDS 消息字还原模块的 FPGA 设计 宋家友, 莫新康, 牛强军 (152)
炮控系统性能测试方法 常天庆, 史少华, 张 雷, 等 (156)
半自主式火控系统 Petri 网建模与作战效能 韩 洋, 常天庆, 刘水泉 (159)
多目标的有源压制干扰功率分配方法 刘 清, 王兴华, 王 星, 等 (164)
本体驱动的多分辨率联邦一致性维护方法 王 燕, 胡晓峰, 张 昱, 等 (167)
基于启发式算法的复杂军事网络路径优化 陈 晔, 赵金超, 张勇明 (172)
机载二次电源系统的建模与仿真分析 闫群民 (175)
模糊优选动态规划在稀缺军事资源配置中的应用 占科鹏, 刘志勤, 翟慎涛 (179)
多爆炸成型弹丸性能参数灰关联分析 尹建平, 张洪成, 付 璐, 等 (183)
战术车载通信车内互调干扰 闫云斌, 全厚德, 方育奇 (188)
动基座条件下垂直发射装置状态参数检测方法 邵 兵, 赵建波, 吴福强, 等 (191)
基于 AHP——探索法的对潜通信系统效能评估 丁元明, 贾良陈, 姜大鹏, 等 (195)
常规导弹火力配置算法 沈 生, 王才红 (199)
试验技术	
空降作战实验技术框架 张送保, 曾前腾, 张维明 (202)
炮射悬浮式 GPS 干扰弹靶场试验与评估 黄迎春 (206)
研究简报	
气象水文装备退役决策物元模型 沈永伟 (210)
下期要目 (92)	
“地面无人平台技术研讨会”征文通知 (1)	

本期责任编辑 宋 薇

[期刊基本参数] CN14-1138/TJ * 1976 * m * A4 * 212 * zh * P * ￥20.00 * 2 000 * 52 * 2012-05

Fire Control & Command Control

Vol. 37 No. 5 May. 2012

Contents

SURVEY

Research on Distributed Constraint Optimization Problem and Solutions LEI Xing-ming, et al. (1)

THEORY RESEARCH

Research on Development Cost Estimation for Airborne Fire Control Radar Based on Effectiveness Indexes ZHANG Lei, et al. (6)

A Data Consistency Optimized Model in Distributed UDDI ZHANG Yan-qin. (10)

Heuristic Clustering Algorithm of Multiple Satellite Imaging Reconnaissance Tasks Based on Atomic Task Insertion XU Pei-de, et al. (14)

An Improved Data Association Algorithm for Networked Radars Target Tracking ... TIAN Jian, et al. (20)

Research on the Law of the Hydrodynamic During AUV Recovery under Different Angle of Attack PAN Guang, et al. (24)

Research on Submarine Localization and Evasion on Sonobuoys Array ZHANG Lin-lin, et al. (27)

Analysis of Anti-Jamming Capability of Radar Based on Fuzzy Evaluation XIAO Ai-ming, et al. (31)

Research on Composability in Underwater Weapon Simulation System YOU Yan-jun, et al. (35)

An Effectiveness Analysis of High-altitude Gliding UUV Based on ADC ZHU Xin-yao, et al. (40)

A Constructing Method of Radar Jamming Effectiveness Evaluation Index System XU Yue, et al. (44)

An Analysis of Operational Efficiency of Precision-Guided Munitions JIANG Guang-shun, et al. (48)

The Study on State Prediction Method for Electronic System Based on Grey Theory YAO Yun-feng, et al. (52)

Research on Software Defect Prediction with Imbalanced Data CHANG Rui-hua, et al. (56)

Research on a New Radar Anti-jamming Technology HAN Xiao-ling, et al. (60)

Threat Assessment with Attack Attempt of Target Based on Bayesian Network YAO Yue-ting, et al. (63)

Method of Midcourse Correction Based on Segmental Continuous Thrust CHAO Ning, et al. (71)

Research on Application of Bearing Delta in Object Moving Element of Calculating Method of Many Bearings and One Initial Distance HUANG Wen-bin, et al. (68)

Research on Fire Emergency Decision-Making Model Based on Ontology LI Ying, et al. (77)

Evaluation of Information Operations Improved BP Networks Based on L-M Algorithm CUI Gong-jie, et al. (81)

Compute of Kill Probability with Antiaircraft Weapons to Air Targets under Electronic Countermeasure Conditions ZHOU Zhe-shuai, et al. (85)

Estimate of Position and Attitude of High-speed Rotating Projectile NIU Chun-feng, et al. (89)

Study on Optimal Method of Spare Parts Carried by Field Communication Equipment in Wartime LI Wen-yuan, et al. (93)

Reliability Analysis of System Based on New Type Censored Tests Using Masked Data GU Xin, et al. (97)

Study on Evaluation for Aerial Warfare Efficiency of the Fourth Generation Fighter Based on Interval Number GONG Sheng-ke, et al. (102)

Research on Optimum Combination Forecasting of Armored Equipment Turnover Parts Demand MENG Xiang-hui, et al. (106)

Design and Analysis of the Measure of C2 Organizational Effectiveness YU Ming, et al. (110)

Application of Hybrid Genetic Algorithm in Load Problem of Large Transport ZHANG Bing, et al. (115)

Simulation Optimization Platform for Satellite System Based on Surrogate Model CHEN Ying-guo, et al. (120)

Research on Mission Assignment Algorithm of Cooperation Air Combat for MAV and Multi-UAV LIU Wan-jun, et al. (124)

Approaching Dynamics Modeling and Control for the New Tethered Space Robot MENG Zhong-jie, et al. (128)

A Study on Cost Function of UAV Path Planning Based on Genetic Algorithm YANG Nan, et al. (132)

A Study on the Method of Self-Optimal Aiming Control for Air Combat Interception Attack SUI Yong-hua, et al. (136)

Research on TOPSIS-Based Vague Sets Used to Solve Targets Priority Levels TONG Jun, et al. (140)

A Combat Effectiveness Evaluation Model Based on Interval Number and Grey Decision Making LI Hui, et al. (144)

The Realization of Auto Attack Control Law for Short-distance Guidance of Fighter Plane CHEN Zhong-qi, et al. (148)

Design of JTIDS Message Restorer Based on FPGA SONG Jia-you, et al. (152)

Research on Characteristic Measurement Method of Gun Control System ... CHANG Tian-qing, et al. (156)

Petri Net Modeling and Fire Efficiency Analysis of Semiautonomous Fire Control System HAN Yang, et al. (159)

A Study on Methods on Active Barrage Jamming Power Assignment Based on Multi-targets LIU Qing, et al. (164)

An Ontology-driven Consistence Maintenance Method in Multi-resolution Federation WANG Yan, et al. (167)

Routing Optimization of the Complex Military Networks Based on the Heuristic Algorithm CHEN Ye, et al. (172)

The Modeling and Simulate Research on Airborne Secondary Electric Power System YAN Qun-min. (175)

Research on Fuzzy Optimum Selection Dynamic Programming and Its Application in Scarce Military Resource Assignment ZHAN Ke-peng, et al. (179)

Grey Relation Analysis of the Performance Parameters of Multiple Explosively Formed Penetrator YIN Jian-ping, et al. (183)

The Study of Intermodulation Interference in the Tactical Vehicle Communication YAN Yun-bin, et al. (188)

Research of Detecting Method of Vertical Launcher State Parameters with Moving Base SHAO Bing, et al. (191)

Effectiveness Evaluation for Submarine Communication System Based on Analytic-Exploring Hierarchy Process DING Yuan-ming, et al. (195)

Research on Firepower Distribution Algorithm of Conventional Missile ... SHEN Sheng, et al. (199)

TEST TECHNIQUE

Research on Technical Framework of Airborne Operational Experiment ZHANG Song-bao, et al. (202)

Research on Test and Evaluation of Artillery Delivered Suspension GPS Jammer in Shooting Range HUANG Ying-chun. (206)

RESEARCH BULLEING

Research on the Retired Decision-making of Meteorological and Hydrological Equipments Based on Matter-element Model SHEN Yong-wei. (210)